

Aanwezig: Patrick, Pia (bewonerscommissie Molenkom en bezorger), Anneke (bewonerscommissie Molenkom), Ela, Marcel, Kees, Stijn (Brugstraat), Lot (Markt), Luc, Jos, Job (voorzitter), Bert

Afwezig: Dick (vakantie), Monique (verkouden)

Notulen: Nicole

Voorstelrondje

### **1. Intro, notulen laatste vergadering**

Vorige keer was vooral een evaluatie van de Bewonersavond. Verder geen opmerkingen.

### **2. Wijkbudget: 1 aanvraag, via Monique**

- Problemen met de mail sinds vertrek Sebastian, maar Patrick neemt over. Hij delegeert de mails.

### **3. Wijkkrant: van 4 naar 5 edities**

- Nicole geeft update over de krant: loopt goed (onderwerpen: daklozenkrant,
- Oplage: volgende keer oplage 6.000 (laatste keer december was eenmalig hoger, om exemplaren te kunnen weggeven)
- Eenmalig verkeerd papier, volgende keer mat papier
- Bezorging loopt goed, volgende week evaluatie met bezorgers

#### ***Suggesties wijkkrant tijdens het overleg:***

- Nicole loopt mee mee Cees
- Aandacht straatcoaches en gaan naar daklozen
- Job gaat meelopen met wijkagenten, Stijn kan fotoreportage maken
- Aandacht voor vluchtelingen van de schepen

### **4. Koele netwerk**

Project van de gemeente om te komen tot een koel netwerk in de stad. Denk aan groene daken, bomen. Marcel en Kees zijn betrokken. Er is een vervolgvergadering voor 31 januari of februari.

### **5. Luchtkwaliteit update**

Er wordt gewerkt aan het plaatsen van 4 fijnstofmeters. Aan het Nieuwe Plein komt er eentje aan een flatgebouw. Voor Jansbuitensingel wordt uitgezocht bij wie er eentje kan komen te hangen. Verder wordt gekeken of de fijnstofmeters kunnen komen te hangen bij borden van de ANWB (die altijd aanstaan en dus stroom krijgen). Nog niet bekend wanneer ze geplaatst worden.

### **6. Duurzaam mobiliteitsplan**

Begint bij de gemeente in afrondende fase te komen. Komt als voorstel bij de raad. Kees stelt voor om hier een onderwerp van te maken voor een bewonersavond. Als bewoners het voorstel steunen, dan is dat duidelijk signaal voor de gemeente.

Patrick tipt om het samen te doen met Platform Centrumring. Kees wil ook PBA aanhaken. Idee is om 3 concrete punten uit voorstel te halen en uit te voeren.

## **7. Bewonersbijeenkomst juni**

- Op Bewonersavond was duidelijk dat er behoefte is aan 2 avonden per jaar.
- Dit keer meer verdelen ipv alle werk voor Patrick.
- Nog niet zeker of het Mobiliteitsplan van de gemeente er dan is. Maakt misschien niet uit.
- Rondje ideeën: verdieping daklozen en verwarde mensen (veel vragen over laatste keer), veiligheid/wijkagenten, workshop rond thema veiligheid (hoe iemand aanspreken), insteken op aanpak bij dakloosheid, bruisende binnenstad (werkgroep vanuit PBA), bereikbare binnenstad (Willemsplein, de ring, oa) icm mobiliteit en parkeerbeleid, evaluatie Koningsdag/evenementen, straatcoaches en handhavers uitnodigen, projecten wijkteams, doelgroep proberen uitnodigen (eventueel Tonnie die betrokken is bij daklozen), historische herberg over binnenstad (met bijvoorbeeld Bob Roelofs in niet-wethouderrol, Jan de Vries), betaalmiddel Arnhems Hert, projectleider uitnodigen van bouwprojecten binnenstad (Blauwe Golven, Rijnkade, Stadstheater, Willemsplein, Bartokpark, Coehoorn), iemand van de schepen uitnodigen,
- Positionering (jassen voor bezorgers?)
- Locatie met voldoende? Voorstel: gemeentehuis
- Volgende keer: publiciteit door aankondiging naar Arnhemse Koerier sturen

## **8. Update vanuit PBA**

Bert: plannen Willemsplein lopen. 3 werkgroepen transitie, bereikbare binnenstad, bruisende binnenstad: allemaal gecancelled in december. Volgende keer meer nieuws.

## **9. Groen Velperpleinpark**

Kees: niets te melden. In de Van Muijlwijkstraat zijn bomen geplant. Lijkt erop dat het Arnhems groen is, wat mechanisch onderhouden kan worden. Geen grote diversiteit. Er is toegezegd dat er in Velperpleinpark wel diversiteit komt.

## **10. Stadstheater**

Bert heeft een brief hierover gestuurd. Bert en Patrick maken een afspraak met de projectleider (Guus de Rijk). Volgende overleg terugkoppeling. En Guus uitnodigen voor het volgende overleg.

## **11. Agendacommissie: nieuw leven inblazen**

Luc wil met Patrick en Job de agendacommissie nieuw leven inblazen.

## **12. Werkgroepen**

- o Communicatie: vernieuwing site loopt, Facebook heeft een update gehad (uitnodiging bijeenkomst Willemsplein)
- o Groen: -

## **13. Speerpunten 2024**

(komen overeen met suggesties voor ideeën bewonersavond)

#### 14. Actiepunten

- Facebook Fixi: gedaan
- Website 6811 vernieuwing: loopt

#### 15. Binnengekomen stukken

Patrick neemt binnengekomen mails door en stuurt door naar wat voor iedereen relevant is.

#### 16. Wat verder ter tafel komt/rondvraag

- Patrick: wat doen we met de evenementenkalender? Komt in wijkkrant en gaan er volgende keer over praten. Kijken hoe organisatorisch neergezet. En Bob voor volgende keer uitnodigen gezien dit onderwerp.
- Anneke: leuk, niet zeker of ik volgende keer kan
- Marcel: krant zichtbaarder maken. Allemaal over nadenken.
- Bert: gaat donderdag naar een evenement in het Rembrandt over nieuwe evenementenbeleid (oa plastic bekertjes). Vrijdag overleg met PBA.
- Kees wenst goede tijd tot volgende bijeenkomst
- Stijn en Lot: leuk, volgende keer aanwezig
- Luc: genoeg om over na te denken

#### Actiepunten

- Actie: Patrick en Job nemen contact op met Angélique over de aanvraag, dan hoeft ze niet zo lang te wachten.
- Actie: Job appt Monique over drukkosten wijkkrant.
- Actie: maak allemaal een top 3 van de onderwerpen voor de bewonersavond. En dan het volgende overleg verdelen wie met welke werkgroep aan de slag gaat.
- Actie: agenda rondsturen naar Arnhemse Koerier (wie gaat dit doen?)
- Actie: Patrick en Bert gaan in gesprek met Guus de Rijk, volgende keer verslag
- Actie: Stijn wil wel een Instagram-account maken en wordt beheerder Facebook
- Actie: Nicole mailt Mars over Instagram
- Actie: Job nodigt Bob uit voor volgende overleg
- Actie: denk allemaal na over zichtbaar Arnhem6811 en wijkkrant (posterformaat, krantenbak, schap, paraplu, bezorgjas, stoffen tassen met logo met Arnhem)

*Volgende overleg: 13 februari*